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Készült: az 1995. február 13-án megtartott KoZMEGHAlLGATASRóL.

Jelen vannak: képvisel6testület teljes l étszámában,
a lakosság részérDl mintegy 120 f6.

Napirend

A községpolitikai feladatok végrehajtásának el6zö
négyévi értékelése. az önkormányzat 1995.évi
célkitüzései.

El6adó: Farkas János polgármester

Hozzászólások:

Kiss Miklós - szükséges volna már a műveibdési ház tábláján~~

cseréje.
- Ki van használva a műveibdési ház?

iskola igazgató helyettesnek mondja: az iskolás gyerekek
eldobálják a papírzsebkend6t. a csoki papírt. Több nevelő munkára
volna szükség.
- kertjében kipusztultak a gyümölcsfák. melynek oka szerinte a
virágkertészek tüzelése és vegyszerezése

Varga Ilona - a Dózsa Gy. utca végén van mát' szeméttelep. pedig
azt rendeszeresen elhordják. Szerinte az ott lakók viszik eda.

Szabó Attila - a járdákra nagyon belógnak a fák .. fel kellene az
ott lakókat szólítani a metszésre.
- a Fajta el6tti buszmegálló takarítása hiányos. a várÓ nagyon
szemetes.

Andorfv Ottó - a 5'zabaeiO'ii\g út és a Somogyi :B. utGa között nincs
járda, pedig ez alig több mint 50 m.
- sok a szabadon en;iedett kutya a falLLban.
- a szervezés alatt állaó kábel tv. hálózat építöihez sok kérdése
lenne.

Mi l ichovszki Gyula - az önkormányzat tehetetlensége. hogy a
post~,ivatalt még nem tudta kirakni az óvoda épületböl. Az óvodai
gyermeklétszám növekedésével eslYenes arány!:>an n6 a zsÚfoltsá~i, az
óvón6k munmkájának nehézségi foka. Kell az óvedáról is nagzobb
mértéld:Jen ~iondosk(:dni.

EJ;jY új óveda építésében segíthatnének a vállalkozók. és a
munkanélküliek. Az anyag az erdömajor iskola lebontásábó l
rendelkezésre állna.

Szénási Zoltán - a szociális otthon parkja nagy közterlllettel
érintkezik. A Sport utcai szakaszán komoly gondt a lakosság által
a kerítés tövére hordott szemét. gally. Van amikor a szemét a



kerítésen belülre
intézetben is
kellemetlenséget.
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is kerul , pedig a rend nem csak a faluban, de az
fontos. Kéri az ott lakókat ne okozzanak

a felvetett kérdésekre és
amelyeket az örkormáJ1YZi:l.t

Piláth János - az örkormányzati szociális ellátást angol mintára,
pontrendszerben kellene kidolgozni, Kérelem nyomtatványok legyenek
a postán kaphatók, hogy az idöseknek ne kellejen bemenni a
!1ivatalba ,
- a Szabadság úton a község központjában eladó Bradák István volt
házasingatlana. A telken lehetne óvodát építeni, a végére, mivel
kiér a másik utcára ( nem így van!jegyzökönyvvezetö megjegyzése).
szolgálati lakás építheto.
- a kertészek kazánjai 11agyon szennyezik a falut. kötelezni
kellene oket a jelenlegi fUtés megsZÜl1tetésére,

Huszti István - a buBzvárók rendszeresen tisztítva, takarítva
vannak. Sajnos a Fajta elötti buBzvará takarítás után egy nappal
ugyanolyan koszos, mint takarítás el<':,tt,

Király Jeno a tordasi víz minosége. elsosorban ihatóság
szempontMl ugyan jó. de kémiai szempontMl rendkivUl rossz, A víz
kémiai összetételének viszgálata azt állapította meg. hogy a
vastartalom maga.s, ami törkre teszi a kazánol;;at .. bojler-ükat, Nem
vetöctött fel központi vízlágyító építése ?
Az erd6majori út melletti volt agyaggödör az ö tulajdonába került,
ahova lehet, természetesen engedélyével. sittet, fóldet
szállítani, de szemetet nem, ennel;; ellenére a szemet e<;lrTe ~fYl\l ik
és a környéken lakók hordják oda talivskával, kiskocsikkal. Dobnak
ki szemetet az öreghegyen földtulajdonnal rendelkezo pestiek is.
Komoly fertozésveszély forrása lehet ez a fegyelmezetlenség.

Pintér Jenö - a sok éjszakai kóborló eb komoly kéi.rol;;at okoz már
most a kertekben, kerítésekben és a legutóbbi idöben a
baromfiudvarokban. A községben lakóknak !<omolyabban kellene
álataikkal törő:.ini, nem szabadon el1gedni. Mi van akkor ha az
udvarába tévedt kutyát agyoncsapja ?

Farkas János polgármester válaszolt
köszönettel vette azon felvetesekeL
munkája során hasznosítani tud.
Kéri a jelenlévöket, hl)gy S~fítség az ör~~ormányzatot feladatai
megvalósításában.
Megköszöni a szépszámú megjele~ést és a hozzászólásOkat, az
összejövetelt befejezettnek nyílv6nmítja.
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